
Møtt opp: Leder Hugin, Nestleder Emilie Heiberg, Marwa Nader (UTV), Emilie Høybråten
Hansen (OLA), Anna Teresa Villar Sundal (kultur og kommunikasjon), Marita
Sunde Omdahl (vara for INTER) , Guttorm Grønli (PSI PROF), Anita Torsvik
(Off.adm), Håkon Wraa Måge (STV), David Johnny Pettersen (Ekstern), Signe
Iversen (PSI B, M, Å)

Forfall: André Claxton-Berge (sosiologi), Aurora Stetskevitch Møllersen (INTER),
Marthe Linnestad Storo (samf.øko), Susanne Sørli Slettebakken (representant
for SP), Ane Grieg RIisnæs (samf.geo.)

Sendt til: Program- og fagutvalg ved SV-fakultetet
Studentutvalget ved SV-fakultetet

Kopi: Assisterende fakultetsdirektør, Studentparlamentet (SP), SVFF

Referat fra Studentutvalgsmøte - studieåret 2022/2023

Møtedag: 5. des. 2022
Møtetid: 16:15-18:00
Sted: Harriet Holters hus seminarrom 140

Konstitueringssaker
Sak nr. 1 Godkjenning av innkalling og referat fra forrige SVSU-møte

Godkjenning av innkalling og referat enstemmig vedtatt

Orienteringssaker

Sak nr. 2 Orientering fra SVSU v/leder/nestleder
Nestleder redegjør: Vært med i “Finn din framtid”-video. Del gjerne denne.

Sak nr. 3 Orientering fra FU/PU
- STV: Intet å redegjøre.
- Kul.kom: Har hatt julebord, vært fungert godt.
- Off.ad: Jobber videre med julebord og studietur.
- OLA: Har hatt julebord.
- INTER: Skal ha ball, jobber videre med studietur.
- PSI (prof): Jobber med å få mer penger til fadderuka. Skal arrangere

grøtlunsjer.
- UTV: Har hatt julebord, har innbetaling til studietur i dag.
- PSI (B, M, Å): Har fikset fag for utveksling. Ønsker å bli med på introdagen.

Jobber videre med tilretteleggingssaken. Får gode tilbakemeldinger på dette.
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Sak nr. 4 Orientering fra SVSUs verv
Arbeidslivskomiteen: Har hatt møte med Barbro. Har snakket om markedsføringen av

arbeidslivsdagene.

Kommunikasjonsansvarlig: Det er varierende bruk av emnekontakter. Er dette noe som kan
tas videre i SVSU? Det er lite respons på vårt
kommunikasjonsskjema.

● STV: STV-FU har ønske om å få lister over alle emneansvarlige
på hvert program.

● Leder: Tas på eventuelt.

Arrangementsansvarlig: Ønsker stand tidlig i introuken på PSI. Spesielt andre uken i
studiestarten.

Forum for studiespørsmål: Har vært på et oppfølgingsmøte om studiespørsmål. Har
snakket om Honours-programmet og andre temaer. Tok ikke
opp mange saker siden det har vært et møte tidligere vi ikke
deltok på, men kan ta opp saker senere.

Sak nr. 5 Orientering fra SP
Leder orienterer på vegne av studentparlamentet-representant:

Det er valgt flere representanter til både Velferdstinget i Oslo
og Akershus, arbeidsutvalget foreslås økt til seks medlemmer
og det er valgt flere andre representanter. Det er også fattet
flere vedtak bla. et som kommer opp under eventuelt.

Diskusjons- og vedtakssaker
Sak nr. 6 Energibesparelse på UiO ved Hugin
Leder orienterer: Ventilasjon og oppvarming reduseres etter kontortid. Skal i møte på

torsdag kl. 2 med eiendomsavdelingen og administrasjonen.
Representanter som kan stille på dette møte bes ta kontakt på melding
til Hugin.

● Nestleder: Ønsker å prioritere stor lesesal på ES. De vurderer å sette
ned temperaturen til 19 grader.

● PSI (prof): Jeg kan bli med.
● Off.ad: Jeg kan bli med.
● Leder: Bestemmer senere hvem som skal delta i møte. Ønsker også at

studentbarene skal beholde god ventilasjon og temperatur utenom
kontortid.

● PSI (B, M, Å): Det er viktig at informasjonen om dette kommer ut.
Foreslår at det sendes mail til alle studenter med informasjon om
hvilke steder som beholder ventilasjon etter kontortid.
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Sak nr. 7 Kort om NOKUT ved Hugin
Leder orienterer: NOKUT skal komme til UiO for å undersøke om bla. fakultetet

overholder lover og regler. Leder for Samføk PU ble sendt som
representant for FU-/PU-ene. Det har gått bra.

Sak nr. 8 Få svar på studiebarometeret 2022 ved Emilie
Nestleder orienterer: Har vært på møte med studiedekan. Det har vært lav svarrate på

studiebarometeret. Usikker på hva den lave svarprosenten skyldes.
I fjor var det kritikk om at den var for lang og at spørsmålene ikke
var gode. Den skal ha blitt sendt ut samme tid som i fjor.

● PSI (B, M, Å): Opplever at flere er lei av å ikke bli hørt. Flere kan ha
mistet tillit til universitetet og at de derfor ikke ønsker å svare.

● UTV: Det har vært lite oppgang i svarrate etter at vi har delt det videre.
Kan virke som om det har vært bevisst valg å ikke ta undersøkelsen.

● Nestleder: Usikker på hva som skal gjøres videre, om man skal
videreføre det.

● PSI (B, M, Å): Ønsker ikke at de skal legge ned studiebarometeret.
Ønsker at tiltakene som gjøres med det som tas opp i
spørreundersøkelsene skal kommuniseres.

● UTV: Det var vanskelig å finne studiebarometeret. Det har også vært
ulike meldinger på ulike tidspunkt som har blitt sendt ut.

● Kul.kom: Det fremstår uprofesjonelt når det sendes ulike meldinger til
ulike tidspunkt til ulike programmer ved fakultetet.

● Nestleder: Har vært best svarrate der det tas opp i forelesning. Ønsker
kanskje et annet tidspunkt på året og ikke i eksamensperioden.

Sak nr. 9 Studentparlamentet og Ola Borten Moe som “persona non grata” ved
Susanne og Hugin

Leder orienterer: Ola Borten Moe er erklært “persona non grata” av
studentparlamentet.

● Nestleder: Virker som om ministeren har vært uinteressert i kontakt
over gjentatte forsøk.

● PSI (B, M, Å): Foreslår at vi tar kontakt med studentparlamentet for å
stille krav til ministeren.

● Nestleder: Foreslår å ikke bare be om penger.
● PSI (B, M, Å): Foreslår å bruke formulering som unngår bare penger.

Foreslår å stille krav angående disse tre spørsmålene.
- Antall studieplasser
- Økt studiestøtte
- Karakterinflasjon.

● Ekstern: Det er uheldig med tilleggspoeng i opptaksprosessen.
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Sak nr. 10 Skal SVSU-møtene være hybride?
Leder orienterer: Skal SVSU-møtene være hybride?

● Nestleder: Gjaldt kun dette møtet.
● PSI (prof): Vi kan behovsprøve det. Det er en fordel om møtene er

fysisk.
● Leder: Foreslår at det skal være mulig å delta hybrid noen ganger, men

at det er fysisk som hovedregel.

Annet
Sak nr. 9 Eventuelt

A) STV orienterer: Antall studenter ved UiO har vært synkende i motsetning til
andre universiteter i Norge. Lurer på om vi vet grunner til
dette.

B) Leder orienterer: Hvis vi får en representant som snakker engelsk, skal vi bruke
engelsk som hovedspråk?

● UTV: Det er fint at mye informasjon er tilgjengelig på både
norsk og engelsk.

● Leder: Foreslår at vi ønsker at alle SVSU-representanter skal
kunne forstå norsk, men at representanter kan snakke på
foretrukket  språk. Foreslår videre at referater og innkallinger
blir på norsk men at informasjon på nettsider skal stå på begge
språk

● Ekster: Ønsker ikke å utelukke basert på språk.
● PSI (B, M, Å): På PSI har problemer med (for mye) engelsk tatt

opp. SV-info ønsker kun å publisere kommunikasjonskjemaet vi
skrev på norsk. Kan hende SV-info har meninger om dette.

● PSI (prof): Kan risikere å ekskludere norsktalende studenter om
vi kun bruker engelsk.

● STV: Hvis all informasjon må skrives på norsk og engelsk kan
dette bli mye ekstra arbeid (spesielt for sekretær).

● PSI (prof): Kan valgfrihet i eksamensspråk i emner være et
tema for studiespørsmål?

● UTV: Det kan vi ta opp på forum for studiespørsmål.

C) Leder orienterer: Det har vært ønske om sosialt arrangement.
● Nestleder: Kan være lettere å gjøre på nyåret.
● PSI (prof): Kan ta ansvaret for at det blir holdt sosialt

arrangement.
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D) PSI (B, M, Å) orienterer: Ønsker emnekontakt i alle emner. Ble tatt opp på stand.
● UTV: Viktig at det er tydelig hvem som velges.
● STV: Ønsker at det organisers på fakultets-, eller instituttsnivå

slik at det er oversikt over alle emnekontakter.
● PSI (B, M, Å): Dette kan tas opp på forum for studiespørsmål.
● UTV: Ønsker større rolle med tydeligere beskrivelse av rollen.

F.eks. utvidet ansvar for evaluering av emnet.
● PSI (B, M, Å): Foreslår å ha det som en studentstilling. Og at

informasjonen ligger på f.eks. Canvas.

E) Inter orienterer: Skole-eksamen er en dårlig ordning for flere emner. Det har
vært flere klager mot dette.

● PSI (prof): Etter diskusjon i vår PU ønsket de blanding av ulike
eksamensformer.

● PSI (B, M, Å): Siden det hovedsakelig gjelder ett emne kan det
være greit å ta dette opp på INTER-PU.

● UTV: Det er store variasjoner innad i hvordan
hjemmeeksamener utføres. Det er fordeler og ulemper med
alle vurderingsformer. Ønsker ikke hjemmeeksamensoppgaver
på skoleeksamener. Opplever også at man ikke får vist hva man
kan på eksamen og at det er negativt at vi ikke kan konte.

● UTV: Opplever at det varierer fra studie til studie.
● Off.ad: Ønsker flere vurderinger underveis. Ønsker å ta det

videre.
● Ekstern: Kan dette tas opp til studentparlamentet?
● PSI (prof): Ønsker å se vurdering opp mot strykprosent.
● PSI (B, M, Å): Ønsker å ta opp dette på nytt møte. Ønsker at

alle representanter skriver oppsummeringer av møtene vi er på
slik at vi kan publisere hva vi driver med på SoMe.

● UTV: Ønsker å ha f.eks. studietakeover på SoMe.

F) Nestleder orienterer: Vi må finne ut hvordan vi skal bli kvitt alle bøkene.
● UTV: Ønsker at det enten skal være billig eller gratis og at vi

sørger for at bøker ikke legges tilbake igjen. Kan kombinere
med stand.

● Leder: Kan gjøre utsalg først så donere resten senere.
● Nestleder: Kan f.eks. rydde og organisere bøkene på lageret på

mandag , og så ha det klart for salg/utgivning16. jan. 2022
uke fire.

● PSI (B, M, Å): Hvis vi annonserer at vi selger bøker før 16.
januar kan flere vente med å kjøpe nye.
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G) Leder orienterer: Ønsker helst å beholde samme møtetidspunkt som i år, men
med endringer hvis det kommer i konflikt med nye timeplaner

Møtet er hevet 18:00

5. des. 2022

Beste hilsen
Hugin Dyre Jacobsen
Leder for Studentutvalget ved Det Samfunnsvitenskapelige fakultet

Håkon Wraa Måge
Sekretær for Studentutvalget ved Det Samfunnsvitenskapelige fakultet
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